



Mrs. Diane Steele, Principal

SCHOOL DISTRICT NO. 38



(RICHMOND)

W. D. FERRIS ELEMENTARY SCHOOL

7520 Sunnymede Crescent, Richmond, B.C. V6Y 2V8

Tel. 604-668-6538 Fax 604-668-6544



Ms. B. Bahd, Vice-Principal

Dear Ferris Parents:

Re: Silent Auction for Monthly Parking

We are excited to announce an on-going PAC fundraising campaign. Our principal, Mrs. Steele, is kindly offering her parking spot to the highest bidder through monthly silent auctions. Money raised will be contributed towards the Ferris Playground expansion/upgrades and/or other PAC expenses (Classroom resources/supplies, Fine Arts programs, Technology, Sports equipment, Financial support for Grade 6/7 outdoor camp, Scholarships to graduating Ferris students, and many more...).

Bidding Process:

- Fill out information on the silent auction bid sheet located at the front office. Minimum starting bid is \$25.
- Deadline for the auction will be the second last school day of the prior month at 2:50 PM. (Last date to bid for December parking will be 11/29/2018.)
- The highest bidder will be contacted via email.
- Winning Bidder: Place your payment in a sealed envelope marked with your name, contact information and "Monthly Parking", and drop it in the locked PAC box. Cheques are to be made payable to Ferris PAC.
- Pick up your parking pass at the school front office and place it on your vehicle's dashboard.
- Parking Privilege Time: 7:30-9:30 AM and 2:00-4:00 PM.

Rules:

- In a 10-month school year, each family is only allowed 1 month for the parking spot.
- Fraudulent duplications or misuse will result in parking privileges being withdrawn. Failure to display valid parking pass will result in towing.

Thank you for your support! --- Ferris PAC (For any inquiries, please contact us at ferrispac@gmail.com.)

亲爱的 Ferris 家长们:

每月的无声拍卖校长停车位

我们很高兴地宣布一个长久性的 PAC 筹款活动。我们的校长, Mrs. Steele, 将通过每月的无声拍卖向最高出价者慷慨地提供她的停车位。筹集的资金将用于 Ferris 游乐场扩建和家委会的其他支出 (课堂资源/用品, 美术课程, 电子技术, 体育器材, 6/7 年级户外营地的财政支持, Ferris 毕业学生奖学金等等)。

竞标:

- 在学校办公室的无声拍卖单上清楚地填写所有信息。最低竞标价为 25.00 元。
- 拍卖截止日期是前个月的倒数第二上学日, 即下午 2:50。(最后一天竞标 12 月的停车位为 11/29/'18)
- PAC 将通过电子邮件联系出价最高者。
- 中标者: 将付款放入密封的信封中, 标写您的姓名, 联系信息和 "Monthly Parking", 并将此信封投放入上锁的 PAC 箱子里。支票应付给 Ferris PAC。
- 在学校办公室领取停车证并将停车证放在车辆的仪表板上。
- 停车时间: 7:30 - 9:30 AM 和 2:00 - 4:00 PM。停车位: 校长停车位

规则:

- 每个家庭只允许在 10 个月的学年内拥有一个月的停车证。
- 复制, 转让或滥用停车证会导致停车权被撤销。未能显示有效的停车证将导致拖车。

感谢您的支持!

Ferris 家委会衷心敬上 (如有任何疑问, 请与我们联系 ferrispac@gmail.com)